



Edmund J. O'Brien
1926 – 2003

The family of Ed O'Brien were saddened to announce the sudden but peaceful death of their beloved husband, father and grandfather on Friday, November 28, 2003 with his wife, partner and best friend of 35 years, Carol at his side.

Ed is also survived by his and Carol's seven children, a brother, two sisters and 10 wonderful grandchildren. He was predeceased by their daughter Jillianne in 2000. The funeral was held December 1 in Ottawa.

Ed was one of the original employees at IDRC, joining in 1970 as the first Director of Administration. Ed had a challenging position but he did it extremely well always with patience and a great deal of humor. He left the Centre in 1972. He was delighted when he was contacted with news of the proposed IDRC Alumni, became an active member and attended the first reception in September 2002.

C'est avec tristesse que la famille de Ed O'Brien a annoncé le décès soudain, mais paisible de leur bien-aimé époux, père et grand-père le vendredi 28 novembre 2003 avec à ses côtés son épouse, partenaire et meilleure amie de 35 ans, Carol.

Ed laisse dans le deuil leurs sept enfants (les siens et ceux de Carol), un frère, deux soeurs et 10 merveilleux petits-enfants. Leur fille Jillianne est morte en 2000. Les funérailles ont eu lieu le 1er décembre à Ottawa.

Ed a été l'un des premiers employés du CRDI, y arrivant en 1970 en qualité de premier directeur de l'administration. Il s'est extrêmement bien acquitté des fonctions de ce poste exigeant grâce à sa constante patience et à son grand humour. Il avait quitté le Centre en 1972. Il a été enchanté d'apprendre que l'on projetait de créer une association des anciens du CRDI, en est devenu membre et a assisté à la première réception en septembre 2002.